
PROTOKOŁ NR LXIV/2023
z sesji Rady Miejskiej w Jędmejowie

która odbyla się w dniu 27 stycznia 2023 roku.

Ad.1

0 godzinie 10QQ Przewodniczący Rady Mięjskięj w Jędrzęjowie Robert Kmk otworzył
obrady IXIV sesji Rady Miejskięj w Jędrzęjowie. Przewodniczący Rady powitał zaproszonych
gości,  radnych,  bunnistrza,  naczelników  Urzędu  Mięjskiego  w  Jędrzęjowie,  kierowników
j ednostdc organizacyjnyćh gminy oraz softysów.

Ad2

Przewodniczący  R.   Kmk  stwierdził,  że  w  posiedzeniu  bierze  udział   19  radnych
i orzekł, że jest to quorum prawomocne do podęjmowania uchwał.

Przewodniczący R. Knik zgłosił kandydaturę radnęj K Jarosz na sekretarza obrad LXIV sesji
Rady Miejskią w Jędrzęjowie. Innych kandydatur rie zgłoszono. Radna K Jarosz wyraziła
zgodę na kmdydowanie.
Przewodniczący R. Kruk poddał pod głosowanie kandydaturę radnęj  K Jarosz na sekretarza
obrad LXIV seąji Rady Mięjskiej w Jędrzęjowie:

W glosowaniu wzięlo udzial 19 radnych.

1.Za                                 -            19 glosów
2. Przeciw                    -             O glosów
3. Wstrzymalo się      -             O głosów

Rada Miejska w Jędrzęjowie wybrała radną K Jarosz na sekretarza obrad LXIV sesji Rady
Mięjskięj w Jędrzęjowie.

Ad3

Pomdek obrad:

1.    Otwarcie sesti.

2.   Stwierdzenie quorum, powołanie sekretarza obrad.
3.   Przyjęcie porządku obrad.
4.   Przyjęcie protokołów z LXIl seąji Rady Mięjskięj  w Jędrzęjowie z dnia 9 grudria 2022

roku oraz LXIIl nadzwycząjnej sesji Rady Mięjskiej w Jędrzęjowie z dnia 29 grudnia 2022
roku

5.    Sprawozdanie z działalności Bumistrza między se§jami.
6.   Infbrmaęja  o  realizaęji  uchwał  podjętych  na  sesjach  Rady  Mięjskiej  w  Jędrzęjowie

w dniach 23 listopada, 9 grudnia, 29 grudnia 2022 roku.
7.   Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu miasta i gminy na 2023 rok.
8.   Uchwała w sprawie Wieloletnięj Prognozy Finansowęj Miasta i Gminy Jędrzęjów na lata

2023 -2033.



9.   Uchwała  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji   THINK  TANK  -  GENESIS   POLONIAE
z  Poznania  o  uroczyste  uczczenie   100  rocznicy  uchwalenia  Konstytucji   Marcowej
z  1921/22  roku  oraz  inauguracji  prezydentury  drugiego  prezydenta  Rzeczypospolitej
Polskiej -prof. Stanisława Wojciechowskiego.

10. Uchwała  w   sprawie:   zmiany   uchwały   dotyczącej   określeria   programu   opieki   nad
zwierzętami  bezdomnymi  oraz  2apobiegania  bezdomności  zwierząt  na  terenie  miasta
i gminy Jędrzejów w 2022 roku.

11. Uchwała w sprawie:  planu dofinansowania doskonalenia zawodowego nauczycieli  oraz
ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania za kształcenie nauczycieli w 2023 r.

12. Uchwała  w  sprawie  przystąpienia  Gminy  Jędrzejów  do  realizacji  Programu  ,Asystent
osobisty osoby niepełnosprawnej" -edycja 2023 .

13. Uchwała w  sprawie  przyjęcia do  realizacji  przez  Gminę  Jędrzejów  Programu „Korpus
Wsparcia Seniorów" na rok 2023.

14. Uchwała  w  sprawie  przystąpienia  Gminy  Jędrzejów  do  realizacji  Programu  „Opieka
wytchnieniowa" -edycja 2023.

15. Uchwała w  sprawie  wprowadzeria zmian  do  Uchwały  Nr  IV/3l/18  z  dnia  28  grudnia
2018r.   w   sprawie   ustanowienia   wieloletniego   programu   osłonowego   w   zakresie
dożywiania w Gminie Jędrzejów ,Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023 .

16. Uchwała w sprawie wprowadzenia zmian do Uchwały Nr XLVIII/427/14 Rady Miejskiej
w Jędrzejowie z dnia s stycznia 2014r. w sprawie zasad zwrotu wydatków za świadczenia

pomocy społecznej w zakresie zadań własnych gminy.
17. Uchwała     w     sprawie     podwyższenia     kryterium     dochodowego     uprawniającego

do  świadczenia pieniężnego  -  zasiłku  celowego  z pomocy  społecznej  przeznaczonego
na  zakup  posiłku  lub  żywności  dla  osób  objętych  wieloletnim  rządowym  programem
wspieraria finansowego gmin „Posiłek w szkole i w domu na lata 2019 -2023".

18. Uchwała  w  sprawie:  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2023.

19. Uchwała   w   sprawie   przeznaczenia   do   sprzedaży   w   drodze   przetargu   publicznego
nieruchomości komunalnej .

20. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu.
21. Sprawozdanie   z  pracy  Zespołu  lnterdyscyplinarnego  ds.   Przeciwdziałania  Przemocy

w Rodzinie w Gminie Jędrzejów za 2022 r.
22. Infomacja z realizacji  „Programu usuwania wyrobów zawierających azbest dla Gminy

Jędrzejów na lata 2014 -2032" za 2022 r.
23. Infomacja o zawarciu umowy najmu na podstawie § 28 Uchwały Nr XXXIV/300/21 Rady

Miejskiej  w Jędrzejowie z dnia  18 marca 2021r. w sprawie zasad wynajmowania lokali
wchodzących w skład miesżkaniowego zasobu Gminy Jędrzejów w roku 2022.

24. Sprawy różne.
25. Zamknięcie obrad.

Bumistrz Pan M. Piszczek postawił wniosek o zdjęcie z porządku obrad pkt 11 tj. uchwały
w sprawie:  planu dofmansowania doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz usta]enia
maksymalnej kwoty dofinansowania za kszta]cenie nauczycieLi w 2023 r. Bumistrz Pan M.
Piszczek wyjaśnił, że właściwość pozostaje po stronie Bumistrza a nie rady.
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Przewodniczący R. Kmk poddał pod głosowanie wniosek Bumistrza Pana M. Piszczka.

W  g]osowaniu  nadwnioskiem  w  sprawie  zdjęcia  z  porządku  obrad  pkt.  11  projektu
uchwabr wzię]o udzial 19 radnych.
Rada Miej ska w Jędrzejowie przyjęła w/w wniosek Burmistrza M. Piszczka następującą ilością

głosów:

l.Za
2.Przeciw
3.Wstrzymalosię       -
Jeden radny oddał głos ustnie.

19 glosów
0 glosów
O glos

Rada Mieiska w Jedizeiowie iednoElośnie Dizviela Doizadek obrad wraz
z wDrowadzonvmi zmiź)namiLXIV sesii. uwag nie wnoszac.

Ad.4
Pizyjęcie protokołów z LXIl se§ji Rady Mięjskięj w Jędrzęjowie z dnia 9 grudnia 2022 roku
oraz LXIIl nadzwycząjnęj sesji Rady Mięjskięj w Jędrzęjowie z dnia 29 grudnia 2022 roku.

W  glosowaniu  nad  przyjęciem  protokolu  z  LXIl  sesji  Rady  Miejskiej  w  Jędrzęjowie
z dnia 9 grudnia 2022 roku, wzięlo udzia] 19 radnych.

l.Za                                -             19 glosów

::w#abs*  :     :g#
Jeden radny oddał głos ustnie.

RaLadaMiejskajednogłośnieprzyjęłaprotokółzLXIlsesjiRadyMięjskięjwJędrzęjowiezdnia
9 grudnia 2022r., uwa± nie wnoszac.

W głosowaniu  nad  przyjęciem  protokolu z  LXIIl nadzwyczajnej  sesji Rady Miejskiej
w Jędizęjowie z dnia 29 grudnia 2022 roku.

1.Za                                 -             19 glosów

§:wprrizeciwris*::#
Jeden radny oddał głos ustnie.

Rada  Mięjska jednogłośnie  przyjęła  protokół  z  LXIlhadzwycząjnęj  se§ji  Rady  Mięjskięj
w Jędrzęjowie z dnia 29 grudnia 2022r., uwag nie wnoszac.

A"
Rada Mięjska w Jędrzęjowie przyjęła sprawozdanie z działalności Burmistrza między seąjami,u-nie-.
Ad.6
RriaR.adaMięjskawJędrzęjowieprzyjęłainformaęjęorealizaęjiuchwałpoćłjętychnaseąjachRady
Miejskiej  w Jędrzęjowie w dniach 23  listopada,  9 grudnia, 29  grudnia 2022 roku, uwag rie-
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Ad.7
Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu miasta i gminy na 2023 rok.

Bumistrz Pan M. Piszczek poprosił o wprowadzenie autopoprawek do projektu uchwały po
czym je odczytał.
Zwiększa się dochody: 11.277.369,92 zl.
Dział 400 rozdz.40095  § 0840 -
Dział 400 rozdz.40095  § 0970 -
Dział 600 rozdz.60016 § 6350 -
Dział 754 rozdz.75412 § 6370 -
Dział 756 rozdz.75615  § 0310 -
Dział 756 rozdz.75616 § 0310 -
Dział 853 rozdz.85395  § 2180 -
Dział 900 rozdz.90005  § 6257 -

2.956.500 zł - sprzedaż węgla,
729.270 zł - sprzedaż węgla,
3 .500.000 zł - dotacja na ciąg pieszy,
2.000.000 zł - dotacja na zakup samochodu OSP Zagaje,
200.000zł - podatek od nieruchomości od osób prawnych,
100.000 zł -podatek od nieruchomości od osób fizycznych,
255.000 zł -dotacja na wypłatę dodatku węglowego,
1.536.599,92 zł - dotacja na odnawialne źródła energii

Zmniejsza się dochody :
Dział 900 rozdz.90002 § 0490 - 2.000.000 - z tytułu opłat za śmieci,
Zmniejs2a się wolne środki o kwotę 3.000.000 żł
Zwiększa się przychody  w  wysokości  3.424.685,34  zl  z tytułu niewykorzystanych  środków
pieniężnych  na  rachunku  budżetu,  wynikające  z  rozliczenia  dochodów  i  wydatków  nimi
finansowanych  związanych  ze  szczególnymi  zasadami  wykonywania  budżetu  określonymi
w odrębnych ustawach,
Zwiększa się wydatki o kwotę 9.702.055,26 zł w związku ze zmianami jakich należało dokonać
od czasu złożenia projektu budżetu, w tym riędzy innymi:
- budowa ciągu pieszo- rowerowego,
- zakup samochodu do OSP Zagaje,
- odnawialne źródła energii na tererie miasta i gminy Jędrzejów,
-budowa świetlicy wiejskiej w miejscowości Wilanów,
Źródłem pokrycia zwiększonych wydatków są zwiększone dochody i przychody budżetu.

Bumistrz  Pan  M.  Piszczek  dodał,  że  w  projekcie  uchwały  w  sprawie  WPF  dokonano
autopoprawek wyrikających ze zmian w budżecie miasta i gminy na 2023 rok.

Przewodniczący     R.     Kruk    poprosił     o     odczytanie     projektu     uchwały     budżetowej
wraz z wprowadzonymi autopoprawkami.

Sekretarz K. Jarosz odczytała projekt uchwały.
Przewodniczący R. Kmk poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego
o  zapoznanie  zebranych  z  wnioskami  budżetowymi  Komisji  Stałych  Rady  Miejskiej   w
Jędrzejowie oraz o ewentualne odczytanie opinii o tych wnioskach.

Przewodniczący  T.  Kot poinfomował  zebranych,  że  do  przedstawionego  projektu budżetu
Komisje nie zgłosiły żadnych uwag i wniosków.

Następnie   Burmistrz   Pan   M.   Piszczek   odczytał   pozytywną   opinię   Regionalnej   lzby
Obrachunkowej w Kielcach o projekcie budżetu miasta i gminy na 2023 rok.

Głos 2abrał  Przewodniczący  R.  Knik kierując  pytanie  do  Bumistrza Pana M.  Piszczka jak
wygląda sytuacja dotycząca inwestycji, ponieważ w projekcie są przedstawione same kwoty.
W  szczególności  jakie  będą  realizowane  inwestycje  na  ten  rok.  Pan  Bumistrz  wyjaśnił,
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że przebudowa dróg jest to inwestycja w kwocie ok.  17 mln zł. Dodał jednocześnie, że rie są
to    wszystkie   inwestycje,    ponieważ   jest   jeszcze    subwencja   wodno    -   kanalizacyjna
o  której  była mowa  w roku  ubiegłym.  Dodatkowo  przy2mane  są  środki  na budowę  boiska
w  miejscowości  Łyskowie,  rozbudowa  pływali  miejskiej,  sal  gimnastycznych.  Przekazanie
środków    do    Starostwa    Powiatowego    na    drogach    powiatowych    wspierając    powiat
w   inwestycjach.   Zabezpieczona  jest   dotacja   celowa  dla  ZUK   na  budowę   chodników.
Przebudowa  drogi  tzw.  starodroże  K-78  w  miejscowości  Prząsław  -  Sudół.  Jest  to jedna
z  większych  inwestycji  drogowych  w  kwocie  ok.  7  mln  zł.  Ponadto  budowa  ul.  Długiej
na terenach inwestycyjnych w kwocie 7.800 000 zł. W planach jest także przebudowa drogi
w    miejscowości    Książe    -    Skroniów.    W    dalszej    części    Bumistrz    poinfomował,
że wprowadzone są środki na zakup pojazdu dla OSP Zagaje. Realizowany jest także projekt
dotyczący odnawialnych źródeł energii. Zabezpieczonajest także kwota na remont oświetlenia
na ulicach oraz na zakup oświetlenia na boisko treningowe. Realizowana jest także inwestycja
dotycząca mieszkań chronionych. Zabezpieczone są także środki na wykup urządzeń wodno -
kanalizacyjnych.

Brak uwag.

W glosowaniu wzię]o udzial 19 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzię]a uchwa]ę w sprawie uchwaLenia budżetu miasta
i gminy na 2023 rok, następującą ilością glosów:

Za                                   -            19 glosów
Przeciw                                         O glosów
Wstrzyma[o się          i              O g]osów

Powzięta Uchwala Nr LXIV/509/23 w zalączeniu do protokolu.

Ad.8
Uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Jędrzejów na lata 2023
-2033 .

Bumistrz   Pan   M.   Piszczek   odczytał   sentencję   pozytywnej    opinii   Regionalnej   lzby
Obrachunkowej w Kielcach o projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej
Miasta i Gminy Jędrzejów na lata 2023-2033 .

Przewodniczący  R.  Knik  poprosił  o  odczytanie  projektu  uchwały  w  sprawie  Wieloletniej
Prognozy Finansowej  Miasta i Gminy Jędrzejów na lata 2023-2033  wraz z wprowadzonymi
autopoprawkmi.
Sekretarz K. Jarosz odczytała projekt uchwały.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzial 19 radnych.
Rada  Miejska  w  Jędizejowie  powzięla  uchwalę  w  sprawie  Wieloletniej   Prognozy
Finansowej Miasta i Gminy Jędrzejów na ]ata 2023 -2033, następującą i]ością g]osów:

Za                                   -            19 g]osów
Przeciw                                         O g]osów
Wstizyma]o się          -              O g]osów
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Powzięta Uchwala Nr LXIV/510/23 w za]ączeniu do protoko]u.

Ad.9
Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji THINK TANK - GENESIS POLONIAE z Pozmania
o uroczyste uczczenie  100 roc2nicy uchwalenia Konstytucji  Marcowej  z  1921/22 roku oraz
inauguracji  prezydentury  drugiego prezydenta Rzeczypospolitej  Polskiej  - prof.  Starisława
Wojciechowskiego.

Brak uwag.

W glosowaniu wzię]o udzia] 19 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzięla uchwalę w sprawie rozpatrzenia petycji THINK
TANK  -  GENESIS   POLONIAE   z   Poznania   o   uroczyste   uczczenie   100   rocznicy
uchwaleria   Konstytucji  Marcowej   z   1921/22   roku   oraz   inauguracji  prezydentury
drugiego  prezydenta  Rzeczypospolitej  Polskiej  -  prof.  Stanislawa  Wojciechowskiego,
następującą ilością glosów:

Za                                   -            18 glosów
Przeciw                                      l glosów
Wstrzymalo się          -              O glosów

Powzięta Uchwala Nr LXIV/511/23 w zalączeniu do protokolu.

Ad.10
Uchwała w sprawie: zmiany uchwały dotyczącej określenia programu opieki nad zwierzętami
bezdomnymi  omz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta i  gminy Jędrzejów
w 2022 roku.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzial 19 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzięla uchwalę w sprawie: zmiany uchwaly dotyczącej
okt.eślenia    programu    opieki    nad    zwierzętami    bezdomnymi    oraz    zapobiegania
bezdomności zwierząt na terenie miasta  i gminy Jędrzejów w 2022  roku,  następującą
ilością glosów:

1.           Za                                     -             19 g]osów

::       Ł%#wma].się       :          :g:::::

Powzięta Uchwala Nr LXVI/512/23 w zalączeniu do protoko]u.

Ad. 11
Uchwała  w  sprawie:   planu  dofinansowania  doskonalenia  zawodowego  nauczycieli  oraz
ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania za kształcenie nauczycieli w 2023 r.

Punlst zdjęty z porządku obrad.



Ad. 12
Uchwała w sprawie przystąpienia Gminy Jędrzejów do realizacji Programu ,Asystent osobisty
osoby niepełnosprawnej" -edycja 2023.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzial 19 radnych.
Rada  Miejska  w  Jędrzejowie  powzięla  w  sprawie  przystąpienia  Gminy  Jędrzejów
do    realizacji    Programu    „Asystent    osobisty    osoby    niepelnosprawnej"    -   edycja
2023,następującą ilością glosów:

Za                                   -            19 g]osów
Przeciw                                         O glosów
WstHymalo się          -             o glosów

Powzięta Uchwala Nr LXIV/513/23 w zalączeniu do protokolu.

Ad. 13
Uchwała  w  sprawie  przyjęcia  do  realizacji  przez  Gminę  Jędrzejów  Programu  „Korpus
Wsparcia Seniorów" na rok 2023 .

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzial 19 radnych.
Rada Miejska w Jędizejowie powzięla uchwalę w sprawie przyjęcia do realizacji pnez
Gminę  Jędrzejów  Programu  „Korpus Wsparcia  Seniorów"  na  rok 2023,  następującą
ilością glosów:

Za                                   -            19 glosów
Przeciw                                         O g]osów
Wstizyma]o się          -              O g]osów

Powzięta Uchwa]a Nr LXIV/514/23 w zalączeniu do protokolu.

Ad. 14
Uchwała   w   sprawie   przystąpienia   Gminy   Jędrzejów   do   realizacji   Programu   „Opieka
uytchnieniowa" - edycja 2023 .

Brak uwag.

W g]osowaniu wzięlo udzia] 19 radnych.
Rada   Miejska   w   Jędizejowie   powzięla   uchwa]ę   w   sprawie   przystąpienia   Gminy
Jędizejów do rea]izacji Programu „Opieka wytchnieniowa" - edycja 2023, mstępującą
ilością glosów:

1.           Z@                                       -             19 glosów
2.          Przeciw                                         O glosów
3.          Wstrzymalo się          -              O glosów

Powzięta Uchwala Nr LXIV/515/23 w zalączeniu do protokolu.
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Ad. 15
Uchwała w sprawie wprowadzenia zmian do Uchwały Nr IV/31/18 z dnia 28 grudnia 2018r.
w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania w Gminie
Jędrzejów „Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzial 19 radnych.
Rada   Miejska   w   Jędizejowie   powzięla   uchwalę   w   sprawie   wprowadzenia  zmian
do Uchwab Nr IV/3l/18 z dnia 28 grudnia 2018r. w sprawie ustanowienia wielo]emiego
programu  os[onowego w zakresie  dożywiania  w  Gminie  Jędrzejów  „Posilek w  szko]e
i w domu" na lata 2019-2023, następującą ilością glosów:

Za                                   -            19 glosów
Przeciw                                         O głosów
Wstrzymalo się          -              O glosów

Powzięta Uchwala Nr LXIV/516/23 w zalączeniu do protokolu.

Przewodniczący R. Kruk zarządził 15 minutową przerwę w obradach.

Ad. 16
Uchwała  w  sprawie  wprowadzenia  zmian  do  Uchwały  Nr  XLVIII/427/14  Rady  Miejskiej
w Jędrzejowie  z  dnia  s  styczmia 2014r.  w sprawie zasad  zwrotu wydatków za  świadczenia
pomocy społecznej w zakresie zadań własnych gminy.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzial 14 radnych.
Rada   Miejska   w   Jędrzejowie   powzię]a   uchwalę   w   sprawie   wprowadzenia   zmian
do Uchwab Nr XLVIII/427/14  Rady Miejskiej  w Jędrzejowie z dnia s stycznia 2014r.
w sprawie zasad zwrotu wydatków za świadczenia pomocy spolecznej w zakresie zadań
w]asnych gminy, następującą ilością glosów:

1.          Za                                    -            14 glosów
2.          Przeciw                                         O glosów
3.          Wstrzyma]o się          -              O glosów
Pięciu radnych nie oddalo glosu.

Powzięta Uchwa]a Nr LXIV/517/23 w za]ączeniu do protokolu.

Ad. 17
Uchwała w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do  świadczenia
pieniężnego - zasiłku celowego z pomocy  społecznej  przeznaczonego na zakup posiłku lub
żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem wspierania finansowego gmin
„Posiłek w szkole i w domu na lata 2019 -2023".

Brak uwag.
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W glosowaniu wzięlo udzia] 15 radnych.
Rada  Miejska  w  Jędrzejowie  powzięla  uchwa]ę  w  sprawie  podwyższenia  kryterium
dochodowego uprawniającego do świadczenia pieniężnego - zasilku celowego z pomocy
spolecznej przeznaczonego na zakup posilku lub żywności dla osób objętych wieloletnim
rządowym programem wspierania f]nansowego gmin „Posi]ek w szko[e i w domu na ]ata
2019 -2023", następującą ilością g]osów:

1.          Za                                    -             15 glosów
2.          Przeciw                                          O g]osów
3.          Wstrzymalo się          -              O g]osów
Czterech radnych nie oddalo glosu.

Powzięta Uchwala Nr LXIV/518/23 w zalączeniu do protoko]u.

Ad. 18
Uchwała   w   sprawie:   uchwalenia   Gminnego   Programu   Profilaktyki   i   Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2023 .

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzial 14 radnych.
Rada   Miejska  w  Jędizejowie   powzięla   uchwalę   wsprawie:   uchwalenia   Gminnego
Programu      Profilaktyki      i      Rozwiązywania      Problemów     Alkoho]owych      oraz
Przeciwdzialania Narkomanii na rok 2023, następującą i]ością g]osów:

1.          Za                                   -            14 glosów
2.          Przeciw                                        O glosów
3.          Wstrzyma]o się          -              O glosów
Pięciu radnych nie oddalo glosu.

Powzięta Uchwala Nr LXIV/519/23 w zalączeniu do protokolu.

Ad. 19
Uchwała   w   sprawie    przeznaczenia   do    sprzedaży    w   drodze    przetargu   publicznego
nieruchomości komunalnej.

Brak uwag.

W g]osowaniu wzięlo udzial 16 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzięla uchwalę w sprawie p"eznaczenia do sprzedaży
w drodze pHetargu publicznego nieruchomości komunalnej, następującą i]ością glosów:

1.          Za                                    -            16 glosów
2.          Przeciw                                         O glosów
3.          Wstrzymalo się          -              O glosów
Trzech radnych nie oddalo g]osu.

Powzięta Uchwa]a Nr LXIV/520/23 w za]ączeniu do protoko]u.
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Ad. 20
Uchwała w sprawie wyrażeria zgody na zawarcie kolejnych umów najmu.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzia] 18 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzięla uchwalę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie
ko]ejnych umów najmu, następującą i]ością glosów:

1.          Za                                    -            18 glosów
2.          Przeciw                                         O glosów
3.          Wstrzymalo się          -              O glosów
Jeden radny nie odda] glosu.

Powzięta Uchwala Nr LXIV/521/23 w zalączeniu do protokolu.

Ad. 21
Sprawozdanie   z   pracy   Zespołu   lnterdyscyplinamego    ds.    Przeciwdziałania   Przemocy
w Rodzinie w Gminie Jędrzejów za 2022 r.

Sprawozdanie zostalo przyjęta - brak uwag.

Ad. 22
Informacja  z  realizacji  „Programu  usuwania  wyrobów  zawierających  azbest  dla  Gminy
Jędrzejów na lata 2014 -2032" za 2022 r.

Infoimacja zostala przyjęta - brak uwag.

Ad.23
Infomacja o zawarciu umowy najmu na podstawie  §28 Uchwały Nr XXXIV/300/2l  Rady
Miejskiej  w  Jędrzejowie  z  dnia  18  marca  2021r.  w  sprawie  zasad  wynajmowania  lokali
wchodzących w skład miesżkaniowego zasobu Gminy Jędrzejów w roku 2022.

Infomacja zosta]a przyjęta - brak uwag.

Ad. 24
Sprawy różne.

Głos  zabrał radny Ł.  Skrzypczak kierując  pytanie  do  Pana Burmistrza na jakim  etapie jest
budowa tanich miesżkań w Jędrzejowie.  Pan Burmistrz wyjaśnił, że we wtorek były otwarte
oferty gdzie szacowany koszt budowy to 75 mln zł natomiast najtańsza oferta to 44 mln. zł. Pan
Burmistrz jednocześnie  dodał,  że  komisja  nie  zostanie  sama  z  decyzjami  przydziału  tych
mieszkań  lecz  cała  rada  będzie  określać  kryteria  kto  ma  dostać  przydział  na  mieszkarie.
Jednocześnie dodał, że jest to jędrzejowska fima, która wybuduje 123 mieszkania. W dalszej
części radny Ł. Skrzypczak zapytał jakie będą zasady przyznawania miesżkań. Pan Bumistrz
wyjaśnił, że jest to kwestia do ustalenia na pewno będzie tak, że będzie dodatkowa Komisja
sprawdzająca. Nie może dojść do sytuacji aby pozostawić samą komisję lub panią inspektor do
podejmowania  decyzji.  Głos  zabrała  radna  K.  Jarosz  zapytała  Pana  Bumistrza  czy  jest
możliwość  ułożenia  asfdtu na parkingu przy  bloku Mieszka I  11.  Pan  Bumistrz wyjaśnił,
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że  pewne  kwestie  będzie  trzeba  wyjaśnić  t2n.  przedmiotowa  ulica jest  dość  wąska,  ktoś
wybudował blok a teraz wszystko spada na miasto. Pan Burmistrz stwierdził, że w pas drogowy
nie  ma  możliwość  wpuścić  ponieważ  w  dalszej  perspektywie  jest  poszerzenie  jezdni  ul.
Mieszka 1 gdyby na dzień dzisiejszy gmina wykonała parking to sama by sobie zablokowała
możliwość poszerzeniajezdni. Radna K. Jarosz zwróciła uwagę aby wykonać utwardzenie dróg
polnych w rej.onie cmentarza na ul. Cmentamej, porieważ drogi te posiadają duże ubytki a są
intensywnie użytkowane przez osoby chcące dostać się na cmentarz. Pan Bumistrz wyjaśnił,
że zwróci uwagę na ten problem. W dalszej części radna K. Jarosz zwróciła uwagę aby został
przeprowadzony przegląd przej ść dla pieszych zarówno na terenie miastajak i gminy ponieważ
niektóre  z  nich  wymagają  uzupełnienia  czy  też  odświeżenia  oznakowani.  Pan  Burmistrz
wyjaśnił,  że  systematycznie  przejścia  są  monitorowane  jak  i  uzupełniane  oznakowanie  -
odświeżane.  Głos  zabrał  M.  Skrzypiec  zwracając  uwagę  na  ub)"ci  na  skrzyżowaniu ul. A.
Krajowej  a  ul.11  Listopada  oraLz  skrzyżowanie  ul.  Okrzei  a  11  Listopada.  Pan  Bumistrz
wyjaśnił,  że  ubytki  w  drogach  są  na  bieżąco  usuwame.  Radny  M.  Skrzypiec  zapytał  Pama
Bumiistrza  na jakim  etapie  jest  budowa  wieży  telefonicznej.  Pan  Burmistrz  wyjaśnił,  że
inwestor   wysłał   pismo   wycofiijące   wniosek.   Radny   G.   Kuśmierz   podziękował   Panu
Burmistrzowi  za  szczegółowe  wyjaśnienie jak  korzystać  z  aplikacji  dotyczącej  rozkładów
jazdy. Radny jednak zwraca uwagę, że nie wszystkie osoby starsze korzystają z intemetu. Pan
Bumistrz wyjaśnił, że problem rozwieszania rozkładów jazdy jest od lat. Ponieważ zarówno
konkuencja jak  i  prywatne  osoby  zrywają rozkłady.  Przewodniczący  R.  Kmk  poprosił  o
wskazanie konkretnego przystanku i zostanie przeprowadzony przegląd. Radny G. Kuśmierz
w dalszej  części zapytał od kiedy wprowadzona jest „strefa zamiesżkania" na ul. Topolowa,
Dębowa gdzie miesżkańcy mają małe działki i jest problem z zatrzymaniem pojazdu na ulicy.
Pan Bumistrz odpowiadając na pytanie poinfomował, że taka strefa wprowadzonajest od roku
2012. Radny G. Kuśmierz zapytał o sprzedaż działki w rejonie wysypiska śmieci czy inwestor
złożył wniosek o budowę tego o to deklarował. Pan Bumistrz wyjaśnił, że działka nie została
sprzedana a poza tym nawet nie został ogłoszony przetarg na sprzedaż tej  działki.  Radny G.
Kuśmierz zapytał o  budowę  światłowodu na wsiach.  Pan Bumistrz wyjaśnił,  że nie jest to
inwestycja     gminy.     Jednocześnie     dodał,     że     fima     Nexera     wykona     światłowód
w  miejscowościach  gdzie  będzie  zadeklarowana  odpowiednia  liczba  mieszkańców,  która
będzie rentowna dla wykonawcy.

Ad. 25
Zamknięcie obrad.

Przewodniczący   R.   Knik   zamknął   LXIV   sesję   Rady   Miejskiej   w   Jędrzejowie
o godz.12.14.

Protokołowała

b . CĆLŁ
Barbara Gola

Zahczniki..
1 .  Lista obecności.
2. Podyęte uchwały.
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